
 

INVANDRARRÅDETS MÖTE / MAAHANMUUTTAJANEUVOSTON KOKOUS  

Tid och plats / Aika ja paikka:  

10.9.2019 kl. 17.30  

Stadshuset, Raseborgsvägen 37, Ekenäs 

 

Närvarande / Osallistujat: 

Anna Barlow (ordf. puh.joht) 

Karin Ljung (sekreterare/sihteeri) 

Shakho Abid Sadiq  

Edibe Mustafa 

Jan Tunér 

Maj-Britt Malmén 

Karl von Smitten 

 

§ 1 Mötet öppnandes kl. 17.35 och konstaterandes lagligt och beslutsfört. 

 

Kokous aloitettiin klo. 17.37 ja todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  

 

§2 Förra mötets protokoll godkändes utan anmärkningar. 

 Viime kokouksen pöytäkirjan hyväksyttiin ilman huomauksia. 

 

§3 Anmälningsärenden: 



Den slutliga versionen av integrationsprogrammet presenterades. Programmet 

finns tillgängligt via stadens hemsida på adressen:  

https://www.raseborg.fi/integrationsprogram-for-hango-och-raseborg-2019-2023/ 

 

Ordföranden ifrågasatte tillgängligheten för invandrare och detta är något som 

borde beaktas i större grad. I uppdateringen av programmet borde även 

”integrationsmöjligheter” på svenska få ett större utrymme.  

 

- Culture day 12.10.2019 – paneldiskussion 

Lärkkulla och Luckan ordnar den 12.10 i Fokus huset i Karis ett evenemang under 

namnet ”Culture day”. Till detta evenemang önskar man att invandrarrådet ställer 

upp med en till två personer som kunde diskutera under tema :” Fokus på 

kulturtjänster: vilka verksamheter kan finnas och önskas i det nya Fokus-huset? Vad 

förväntar vi oss av kulturprogram i Raseborg? Hur kan vi nätverka? Tillgänglighet – 

vilka hinder finns för deltagande?” 

 

Edibe meddelade sitt intresse att delta. Karin hör med Maria och Fawaz om de 

också kan tänka sig ställa upp. 

 

 

Ilmoitusasiat: 

- Kotouttamisohjelma 

Kotouttamisohjelman lopullinen versio esitettiin. Ohjelman löytyy kaupungin 

kotisivulta, osoitteella: https://www.raasepori.fi/kotouttamisohjelma-hanko-ja-

raasepori-2019-2023/  

 

Puheenjohtaja kyseenalaisti kotouttamisohjelman saavutettavuutta 

maahanmuuttajille. Tähän on otettava huomioon jatkossa, kun ohjelma 

päivitetään.  

 

- Culture day 12.10.2019 – paneelikeskustelu 

https://www.raseborg.fi/integrationsprogram-for-hango-och-raseborg-2019-2023/
https://www.raasepori.fi/kotouttamisohjelma-hanko-ja-raasepori-2019-2023/
https://www.raasepori.fi/kotouttamisohjelma-hanko-ja-raasepori-2019-2023/


Lärkkulla ja Luckan järjestävät tapahtuman nimellä ”Culture day” 12.10 Fokus-

talossa, Karjaalla. Ohjelamaan kuuluu paneelikeskustelu, ja tähän keskusteluun 

halutaan mukaan yksi tai par maahanmuuttajaneuvoston jäseniä. Keskustelun 

teemat ovat: ” Mitä kulttuuripalveluita voidaan järjestää ja toivotaan uuteen 

rakennettavaan Fokus-taloon? Miten voimme luoda parempia verkostoja? 

Saavutettavuus – mitä esteitä on raivattava, jotta kaikki voivat osallistua?” 

 

Edibe ilmoitti osallistuvansa. Karin kysyy Marialta ja Fawazilta jos he ovat 

kiinnostuneita osallistumaan.  

 

§4 Arbetsgrupper 

 

- Samarbete med Resursbanken (inkl. Föreningshuset) 

Det ordnades ett öppet hus evenemang den 4.9 i Föreningshuset, vilket lockade ett 

sextiotal besökare. Tack vare evenemanget anmälde ett flertal nya aktörer sitt 

intresse att verka i föreningshuset. Under hösten ser det ut att det finns 

verksamhet i Föreningshuset de flesta av veckans dagar. Resursbanken projektet 

har lyckats förverkliga projektets målsättningar bäst i Raseborg jämfört med de 

andra deltagande kommunerna.   

 

- Pop-up Axxell 

Det är svårt att få inbokat då Maria arbetar dagtid i Lojo. 

 

- Lärkulla info- och dialogtillfälle 

Har ännu inte förverkligats.  

 

- Bokkalaset och Qaisar Mahmoods besök 8.11.2019 

Invandrarrådet beviljades 3000€ av Otto Malms donationsfond. Röda Korset har 

beviljat 300€ som kan användas till tolkningskostnader. Luckan står för resor och 

logi. Q. Mahmood är bokad att göra tre framträdanden; ett i Karis gymnasium på 



förmiddagen, ett för Ekenäs gymnasiums elever + HVCs personal på eftermiddagen 

i Karelia samt ett kvällsevenemang i Karelia som är öppet för allmänheten. 

Bokkalaset sköter huvudsakligen PR för evenemanget men invandrarrådet sprider 

info till sina nätverk. Innan dess måste dock alla frågor gällande tolkning, vem som 

får delta etc. vara klara.  

 

Työryhmät 

 

- Yhteistyötä Resurssipankki-hankkeen kanssa (sis. järjestötila) 

4.9 järjestettiin avoimien ovien- tapahtuma Järjestötilassa. Tapahtumassa 

osallistuivat noin 60 henkilöä. Tapahtuman ansioista saatiin useita uusia toimijoita 

Järjestötilaan ja näyttää siltä, että syksyllä on Järjestötilassa toimintaa melkein 

viikon jokaisena päivänä.  Resurssipankki-hanke on onnistunut hyvin toteuttamassa 

tavoitteensa Raaseporissa, verrattu muihin hankkeessa osallistuvia kuntia.   

 

- Pop-up Axxell 

On ollut haasteellista toteuttamaan, kun Marialla on päiväaikana töissä Lohjalla.   

 

- Lärkullan tiedotus ja dialogitilaisuus  

Ei ole vielä toteutettu.  

 

- Bokkalaset ja Qaisar Mahmoodin vierailu 8.11.2019  

Maahanmuuttajaneuvosto myönnytettiin 3000€ Otto Malmin säätiöstä. SPRltä 

myönnettiin 300€ mikä neuvosto voi käyttää tulkkauskustannuksiin. Luckan 

maksaa matkat ja majoituksen. Qaisar Mahmood tulee pitämään kolme esitystä; 

aamupäivällä Karjaan ruotsinkielisessä lukiossa, iltapäivällä Tammisaaren 

lukiolaisille ja terveyskeskuksen henkilökunnalle Kareliassa ja illalla yleisölle avoin 

tapahtuma Kareliassa. Bokkalaset hoitaa mainostaminen, mutta 

maahanmuuttajaneuvoston jäsenet jakavat tiedot Qaisarin vierailusta 

verkostoissaan. Ennen kun voimme alkaa mainostamaan tapahtumaa, täytyy olla 

selvitetty, miten tulkkausta järjestetään, ketä saa osallistua jne.  

 



§5 Invandrarrådets sammansättning för kommande mandatperiod. 

Den första två års period för invandrarrådet börjar gå mot sitt slut och ett nytt råd 

skall väljas innan årets slut. Ordförande Anna Barlow meddelade att hon inte kan 

fortsätta den kommande perioden. De övriga  närvarande medlemmarna meddelade 

att de står tillförfogande. Suppleanterna bör också ses över då flertalet inte mera är 

bosatta i Raseborg.  

Invandrarrådets medlemmar kan meddela till Karin potentiella kandidater. Under 

kommande möte diskuteras denna fråga igen. 

Ordförande skall höra om Minna Hirsova är villig att komma och hålla en work shop 

på det nya rådets konstituerande möte. 

 

 Maahanmuuttajaneuvoston kokoonpanoa tulevalla toimikaudella. 

Maahanmuuttajaneuvoston ensimmäisen toimintakauden päätös on lähestymässä. 

Uuden neuvoston on oltava valitettu ennen vuodenvaihdetta. Puheenjohtaja Anna 

Barlow ilmoitti, ettei hän voi jatkaa neuvostossa tulvalla kaudella. Muut läsnä olevat 

jäsenet ilmoittivat olevansa käytettävissä. Varamiehien tilannetta täytyy myös 

tarkistaa, kun useat ovat muuttaneet kunnalta.  

Neuvoston jäsenet voivat ilmoittaa Karinille sopivista ehdokkaista.  Tulevalla 

kokouksella käsitellään taas tämä asia. 

Puheenjohtaja Anna Barlow kysyy Minna Hirsovalta jos hän voi järjestää uudelle 

neuvostolle työpajan, esim. neuvoston ensimmäisessä kokouksessa. 

 

§ 6 Övriga ärenden 

Jan Turnér undrade hur man kunde stärka invandrarrådets roll inom det politiska 

beslutsfattandet och lyfta fram invandrarrådet som en sakkunnig i frågor som berör 

invandring och integration. Gemensamt beslut om vilka uppgifter invandrarrådet 

skall satsa på skall tas när det nya rådet har valts. 



 Muut asiat 

Jan Turnér kysy miten on mahdollista vahvistaa neuvoston rooli 

maahanmuuttoasioiden ja kotouttamisen asiantuntijana poliittisessa 

päätösteoksessa. Uusi maahanmuuttajaneuvosto on otettava yhteistä päätöstä ja 

linjausta mihin tehtäviin panostetaan seuraavalla toimintakaudella.  

  

§7  Nästa möte  

26.11.2019 kl. 17.30 i Stadshuset Ekenäs 

  

Seuraava kokous 

 26.11.2019 klo. 17.30 Kaupungintalossa, Tammisaari 

 

§8 Mötet avslutas  

 Mötet avslutades kl. 19 

 

Kokouksen päättäminen 

 Kokous päättyi klo. 19 

 

 

Karin Ljung-Hägert, invandrarkoordinator / Maahanmuuttajakoordinaattori 

16.9.2019 Karis Karjaa 


